
LIETUVOS JAUNIMO ORGANIZACIJŲ TARYBA  

EILINIO VALDYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLO IŠRAŠAS 

2023-11-28, Nr. 535  

Vilnius 

 

Posėdis vyko 2023 m. lapkričio 28 d. 18:00–20:05 val., LiJOT biure, adresu Vilniaus g. 20-1B, 

Vilnius.  

Posėdžio pirmininkas – Umberto Masi.  

Posėdžio sekretorė – Kamilė Pašukytė. 

Dalyviai: Umberto Masi, Deividas Bartkus, Daniel Ilkevič, Umberto Masi, Klėja Merčaitytė, Evaldas 

Paltanavičius, Lukas Stravinskas, Justė Kavaliauskaitė. 

Valdybos posėdyje svečio teisėmis dalyvauja Goda Butrimaitė, Liveta Kazlauskaitė, Haroldas 

Žalūda, Augustinas Kubiliūnas, Areta Petrauskaitė, Kamilė Pašukytė.  

Kvorumas yra.  

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl posėdžio darbotvarkės patvirtinimo; 

2. Dėl posėdžio sekretoriaus (-ės) paskyrimo; 

3. Dėl Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos Viceprezidento patvirtinimo; 

4. Dėl Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos Biuro narių prisistatymo; 

5. Dėl delegavimo į komisijas; 

6. Dėl einamųjų reikalų pristatymo; 

7. Dėl Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos darbo principų 2023–2025; 

8. Dėl Padėkos vakaro organizavimo; 

9. Dėl Vote16 strategijos ir veiklų aptarimo; 

10. Dėl Jaunimo informavimo ir konsultavimo, Eurodesk, Žinau Viską strategijos ir veiklų 

aptarimo; 

11. Dėl regioninės jaunimo politikos strategijos aptarimo;  

12. Dėl Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos rinkodaros;  

13. Kiti klausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Dėl posėdžio darbotvarkės tvirtinimo. 

Umberto Masi pristato posėdžio darbotvarkę.  



 

NUTARTA. Bendru sutarimu tvirtinti darbotvarkės projekto siūlymą. 

 

 

2. SVARSTYTA. Dėl posėdžio sekretoriaus paskyrimo. 

 

Umberto Masi į posėdžio sekretores siūlo Kamilę Pašukytę. 

 

NUTARTA. Bendru sutarimu tvirtinti posėdžio sekretore Kamilę Pašukytę. 

 

 

3. SVARSTYTA. Dėl Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos Viceprezidento patvirtinimo. 

 

Umberto Masi į LiJOT Viceprezidentės poziciją siūlo Klėją Merčaitytę. 

 

NUTARTA. Bendru sutarimu tvirtinti Klėją Merčaitytę LiJOT Viceprezidente.  

 

 

4. SVARSTYTA. Dėl Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos Biuro narių prisistatymo. 

 

Umberto Masi kviečia Haroldą Žalūdą prisistatyti.  

Haroldas Žalūda prisistato. 

 

Justė Kavaliauskaitė užduoda klausimą. 

Haroldas Žalūda atsako.  

 

Umberto Masi kviečia Livetą Kazlauskaitę prisistatyti.  

Liveta Kazlauskaitė prisistato.  

 

Lukas Stravinskas užduoda klausimą.  

Liveta Kazlauskaitė atsako.  

 

Umberto Masi kviečia Augustiną Kubiliūną prisistatyti.  

Augustinas Kubiliūnas prisistato.  

 

Justė Kavaliauskaitė užduoda klausimą. 

Augustinas Kubiliūnas atsako.  

 

Umberto Masi kviečia Aretą Petrauskaitę prisistatyti. 

Areta Petrauskaitė prisistato.  

 

Lukas Stravinskas užduoda klausimą. 



Areta Petrauskaitė atsako.  

Umberto Masi užduoda klausimą. 

Areta Petrauskaitė atsako.  

Justė Kavaliauskaitė užduoda klausimą.  

Areta Petrauskaitė atsako.  

 

NUTARTA. Bendru sutarimu tvirtinti LiJOT Biuro narius: Haroldą Žalūdą, Livetą Kazlauskaitę, 

Augustiną Kubiliūną, Aretą Petrauskaitę.  

 

 

5. SVARSTYTA. Dėl delegavimo į komisijas. 

 

Umberto Masi pristato informaciją.  

 

Dėl LiJOT atstovo (-ės) delegavimo į Jaunimo reikalų agentūros Projektų atrankos komitetą: 

 

Umberto Masi siūlo save.   

 

Dėl LiJOT atstovo (-ės) delegavimo į Jaunimo reikalų agentūros Erasmus+ akreditacijų atrankos 

komitetą: 

 

Justė Kavaliauskaitė siūlo Evaldą Paltanavičių.  

Evaldas Paltanavičius sutinka.  

Justė Kavaliauskaitė siūlo Klėją Merčaitytę. 

Klėja Merčaitytė sutinka.  

 

Dėl LiJOT atstovo (-ės) delegavimo į Jaunimo reikalų agentūros Kokybės ženklo atrankos komitetą: 

 

Klėja Merčaitytė siūlo Justę Kavaliauskaitę. 

Justė Kavaliauskaitė nesutinka.  

Lukas Stravinskas siūlo Deividą Bartkų. 

Deividas Bartkus sutinka.  

 

NUTARTA. Bendru sutarimu į Jaunimo reikalų agentūros Projektų atrankos komitetą deleguoti 

Umberto Masi; į Jaunimo reikalų agentūros Erasmus+ akreditacijų atrankos komitetą deleguoti Evaldą 

Paltanavičių (pagrindinis LiJOT atstovas) ir Klėją Merčaitytę (atsarginė LiJOT atstovė); į Jaunimo 

reikalų agentūros Kokybės ženklo atrankos komitetą deleguoti Deividą Bartkų.   

 

 

6. SVARSTYTA. Dėl einamųjų reikalų pristatymo. 

 



Umberto Masi pristato informaciją dėl LiJOT Rezoliucijos dėl visuotinės karo tarnybos ir krašto 

apsaugos sistemos stiprinimo Lietuvoje. 

 

Lukas Stravinskas užduoda klausimą.  

Klėja Merčaitytė pasisako.  

Klėja Merčaitytė užduoda klausimą.  

Umberto Masi atsako.  

Deividas Bartkus pasisako. 

Klėja Merčaitytė pasisako.  

Deividas Bartkus užduoda klausimą. 

Umberto Masi atsako.  

 

Umberto Masi pristato informaciją ir planus dėl „Man ne dzin“ kampanijos. 

 

Vyksta diskusija.  

 

Umberto Masi užduoda klausimą dėl Valdybos narių įsitraukimo į darbą vykdant „Man ne dzin“ 

kampaniją. 

 

Daniel Ilkevič ir Klėja Merčaitytė pasisiūlo įsitraukti į „Man ne dzin“ kampanijos darbo procesus.  

 

Umberto Masi pristato situaciją ir planus dėl Birželio 14 d. iniciatyvos.  

Goda Butrimaitė pristato situaciją dėl Birželio 14 d. iniciatyvos.  

 

Vyksta diskusija.  

 

NUTARTA. Informacija išklausyta.  

 

7. SVARSTYTA. Dėl Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos darbo principų 2023–2025. 

 

Umberto Masi pristato Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos darbo principus 2023–2025 metams: 

dėl Biuro darbo principų; dėl Valdybos darbo principų. 

 

Deividas Bartkus pasisako.  

 

Umberto Masi siūlo išskirti dvi pagrindines Valdybos darbo grupes: darbas su LiJOT narėmis, darbas su 

politiniais procesais.  

 

Umberto Masi pasisako dėl darbo grupių persiskirstymo plano paruošimo.  

 

Vyksta diskusija.  



 

NUTARTA. Valdybos darbą skirstyti į dvi darbo grupes: darbas su LiJOT narėmis, darbas su politiniais 

procesais. Paruošti Valdybos darbo grupių skirstymo planą. Planuojama organizuoti. LIJOT struktūrų 

išvažiuojamąjį susitikimą.  

 

 

8. SVARSTYTA. Dėl Padėkos pusryčių organizavimo. 

 

Umberto Masi pristato situaciją dėl LiJOT Padėkos pusryčių.  

 

Vyksta diskusija.  

 

Lukas Stravinskas užduoda klausimą.  

Umberto Masi atsako.  

 

NUTARTA. Informacija išklausyta.  

 

9. SVARSTYTA. Dėl Vote16 strategijos ir veiklų aptarimo. 

 

Umberto Masi pristato situaciją dėl Vote16 iniciatyvos vykdymo. 

Goda Butrimaitė pristato situaciją dėl Vote16 iniciatyvos vykdymo.  

 

Daniel Ilkevič užduoda klausimą.  

Umberto Masi atsako.  

Lukas Stravinskas užduoda klausimą.  

Goda Butrimaitė atsako.  

Lukas Stravinskas užduoda klausimą.  

Umberto Masi atsako.  

 

Vyksta diskusija.  

 

NUTARTA. Informacija išklausyta. 

 

10. SVARSTYTA. Dėl Jaunimo informavimo ir konsultavimo, Eurodesk Lietuva, „Žinau Viską“ strategijos 

ir veiklų aptarimo. 

 

Umberto Masi pristato situaciją.  

 

Umberto Masi siūlo save ir Livetą Kazlauskaitę į Jaunimo informavimo konsultavimo reformos darbo 

grupę.  

 

NUTARTA. Bendru sutarimu Umberto Masi ir Liveta Kazlauskaitė deleguojami į darbo grupę.  



 

 

11. SVARSTYTA. Dėl regioninės jaunimo politikos strategijos aptarimo. 

 

Umberto Masi pristato situaciją dėl savivaldybių jaunimo organizacijų tarybų ir priemones siekiant 

stiprinti savivaldybių jaunimo organizacijų tarybas ir jų veiklą. 

 

Justė Kavaliauskaitė užduoda klausimą.  

Umberto Masi atsako.  

 

Vyksta diskusija.  

 

Umberto Masi pristato regioninės jaunimo politikos stiprinimo planą.  

 

Umberto Masi siūlo permąstyti savivaldybių jaunimo organizacijų tarybų į(si)traukimą ir LiJOT indėlį, 

skatinti jaunimo organizacijų kūrimąsi ir pilietinį dalyvavimą regionuose.  

 

Justė Kavaliauskaitė pasisako.  

Lukas Stravinskas pasisako.  

Klėja Merčaitytė pasisako.  

Lukas Stravinskas pasisako. 

Evaldas Paltanavičius pasisako.  

Justė Kavaliauskaitė pasisako.  

 

Umberto Masi pristato savivaldybių jaunimo organizacijų tarybų – LiJOT narių – situaciją. 

 

Klėja Merčaitytė užduoda klausimą.  

Umberto Masi atsako.  

Lukas Stravinskas užduoda klausimą.  

Umberto Masi atsako.  

 

Vyksta diskusija.  

 

Deividas Bartkus siūlo iš naujo pažvelgti į SJOT situaciją – ieškoti naujų funkcijų, pagrindų, kurie kurtų 

/ palaikytų SJOT, nes tos funkcijos, kurios buvo aktualios seniau, nėra aktualios šiuo metu. Ieškoti, kas 

tas funkcijas turėtų atlikti. Šiuo metu funkcijos, kurioms SJOT buvo sukurtos, nebėra aktualios, todėl 

SJOT neturi erdvės jas vykdyti ir paskatos egzistuoti pagal senus principus. Tam, kad užtikrintume, kad 

jaunimas būtų atstovaujamas regioniniu lygmeniu, turime ieškoti kito modelio, kuris būtų validus dabar. 

 

Umberto Masi pasisako. 

Justė Kavaliauskaitė pasisako.  

Umberto Masi pasisako.  



Lukas Stravinskas pasisako.  

 

Deividas Bartkus pasisako: Vienas iš problemų sprendimo būdų galėtų būti tai, kad savivaldybių 

jauunimo reikalų koordinatoriai nebūtų atskaitingi savivaldybių administracijų direktoriams. Pavyzdžiui, 

jaunimo reikalų koordinatorius galėtų įdarbinti komisija, kurią sudarytų ir dalis jaunimo atstovų. Tokiai 

komisijai išrinktas koordinatorius būtų atskaitingas. 

 

Vyksta diskusija.  

 

Justė Kavaliauskaitė pasisako: LiJOT neturi erdvės, kaip pasiekti jaunus žmones, kurie nėra įsitraukę į 

visuomeninę veiklą ar jaunimo organizacijas. 

 

Umberto Masi pasisako. 

 

NUTARTA. Jaunimo aktyvumas ir įsitraukimas į jaunimo organizacijas mažėja, koncentruotis į naujų 

regioninių organizacijų kūrimą galimybių trūksta. Svarbu koncentruotis į LiJOT narių – regioninių 

organizacijų – stiprinimą. Siekiant puoselėti jaunimo pilietinį dalyvavimą regionuose, LiJOT skatinimas 

ir palaikymas yra itin svarbus.  

 

 

12. SVARSTYTA. Dėl Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos rinkodaros. 

 

Umberto Masi reiškia asmens, atsakingo už rinkodaros procesus Lietuvos jaunimo organizacijų taryboje, 

poreikį.  

 

Umberto Masi užduoda klausimą.  

Justė Kavaliauskaitė pasisako.  

Lukas Stravinskas užduoda klausimą.  

Goda Butrimaitė atsako.  

 

NUTARTA. Informacija išklausyta, kitame Valdybos posėdyje bus svarstomos kandidatūros į 

rinkodaros procesų koordinatoriaus vietą.  

 

 

13. SVARSTYTA. Kiti klausimai. 

 

Umberto Masi siūlo LiJOT Valdybai susitikti reguliariai, kas dvi savaites.  

 

Deividas Bartkus siūlo sutarti reguliarų laiką, kada vyks LiJOT Valdybos posėdžiai.  

 

Vyksta diskusija.  

 



Daniel Ilkevič siūlo Valdybos posėdžius organizuoti nuotoliniu būdu.  

 

NUTARTA. Klausimą aptarti raštu.   

 

 

 

 

 

 

 

  

Posėdžio pirmininkas                                                                                           Umberto Masi  

 

Posėdžio sekretorė                                                                                                Kamilė Pašukytė 

 

 

 


